
Protokół z obrad 

XXV Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 23 października 2020 roku. 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 9 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt Gminy - Edmund Zieliński 

Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

Zastępca Skarbnika – Iwona Rosiak 

Obecność radnych wg. listy obecności. 

 

Do punktu 1-go.  

Otwarcie sesji o godz. 9.40 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak. 

Serdecznie witam wszystkich Państwa na XXV Sesji Rady Gminy Gostynin. 

Witam przedstawicieli Urzędu w osobach Pana Wójta Gminy Gostynin Edmunda Zielińskiego, z-cę 

Skarbnika Gminy Gostynin Panią Iwonę Rosiak, Sekretarza Gminy Panią Marzenę Bulińską, Kierownika 

referatu Spraw Obywatelskich Pana Krzysztofa Czerwińskiego, a także pracowników Urzędu i Pana 

Jacka. Serdecznie witam również wszystkich Państwa Radnych.  

Otwieram obrady sesji stwierdzam jeszcze obrady są prawomocne i przechodzę do punktu pierwszego 

czy do zaproponowanego w porządku obrad są jakieś propozycje zmian? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński. Panie Przewodniczący Wysoka Rado do zaproponowanego porządku 

obrad chciałbym wnieść następującą zmianę, a mianowicie; punkt 9 zdjąć z dzisiejszego porządku 

obrad po ustalenia z Panem Starostą, Pan Starosta nie widzi konieczności zwiększania tej dotacji którą 

żeście uchwalili Państwo na poprzedniej sesji, czyli zostaje ta dotacja w kształcie takiej jaka była 

uchwalona, w związku z tym nie ma potrzeby procedowania punktu dziewiątego. Ponadto do uchwały 

zmieniającej uchwałę budżetową wniesiemy też autopoprawkę czy mam ją w tej chwili odczytać, bo 

możemy podczas omawiania.   

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak: mi się wydaje że podczas omawiania uchwały 

budżetowej Panie Wójcie.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak: Czy ktoś z Państwa ma jeszcze ma jakieś propozycje 

do porządku obrad? jeśli nie to przechodzimy jeśli nie to przystąpimy do głosowania nad zdjęciem 

punktu 9, a także wprowadzeniem autopoprawki przed uchwałą budżetową dotyczącą uchwały 

budżetowej. 

głosowanie:  

Radni wniosek o zdjęcie punktu nr. 9 z porządku obrad  przyjęli 9 głosami za. 

Radni  nowy porządek  obrad z uwzględnieniem wniosku przyjęli 9 głosami za. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Bardzo proszę Radna Pani Ewa Michalska. 

 

Radna Ewa Michalska zgłosiła 2 interpelacje: 

1. Ja do Pana Wójta mam zapytania, prośby, interpelacje: Proszę pół roku Panie Wójcie bo ostatnio też 

przypomniałam ale dokładnie w kwietniu na sesji prosiłam o wycięcie zakrzaczeń przy drodze Gminnej 

w miejscowości Zieleniec i myślę, że jak będzie tam robiona i poprawiona droga to myślę, że najpierw 

trzeba zrobić wycinka tych zakrzaczeń bardzo bym Pana prosiła, bo nie wiem w jaki sposób mam na 



jeszcze zrobić dokładnie skoro od pół roku proszę i nie zostało to wykonane.  

2. Druga sprawa przepustu pod drogą Wojewódzką, prosiłabym Pana Wójta o zajęcie się i podjęcie 

rozmów z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich o wyrozumienie, gdyż przepust pod drogą 

Wojewódzką zdoruje wodę która jest z rowów  niejako części  tej Gminy od części zachodniej, czyli aż 

od Dziankówka przez Rębów, Zieleniec, Baby Górne, Solec Wrząca, zbiera wodę i robił się duży zator, 

zalanych jest około myślę hektara zboża ozimego na gruntach prywatnych, ja prosiłam wcześniej Pana 

Wójta żeby pomóc tym rolnikom bo jeżeli jednak dwóch rolników czy jeden ma oczyszczać rów, który 

nie zbiera wodę z można powiedzieć z 1/4 gminy to niestety koszty ponosiłby ten jeden człowiek. Bardzo 

bym prosiła o jak najszybsze skontaktowanie się z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich, myślę 

że już Pan rozmawiał, ale bym bardzo prosiła żeby zająć się tą ani nie tylko rozmawiać po prostu ja 

czekam na rozwiązanie tego problemu i pomoc rolników zalanych tych polach. Następnie prosiłam bym 

również, gdy Pan już będzie rozmawiał z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich do bardzo bym 

prosiła o rozmów dotyczących ścieżki pieszo-rowerowej czy samej pieszej czy rowerowej, od 

miejscowości Budy Kozickie czyli jak kończy się ścieżka która jest na granicy miasta Gostynina i Gminy 

Gostynin, dokładnie tutaj w Nagodowie ona kończy się, ja sama pisałam wniosek do Budżetu 

Obywatelskiego Mazowsza, niestety ten wniosek nie dostał akrobaty z racji tej że odpisano mi, że 

niestety ale trzeba było pozyskać grunty na tą ścieżkę, ale ja myślę że Mazowiecki Zarząd mógłby 

tutaj pomóc nam tylko potrzebna jest ta wola, czyli prosiłabym bardzo o takie rozmowy z Mazowieckim 

Zarządem, Ja już sama rozmawiałam ale ja jestem tylko radną więc prosiłabym tu  uważam żeby Pan 

Wójt zajął się tą sprawą, uważam  celowość tej ścieżki i bardzo potrzebna jest, nie tylko w  jednej części 

gdzieś tam Gminy, ale nam też jest potrzeba ta część zachodnia to też jest turystyka, też są lasy i myślę, 

że ten rów jest złożony z racji autostrady i naprawdę bardzo, bardzo jest celowa. Myślę że jeżeli Pan 

Wójt dojdzie do porozumienia to również zarząd przychyli się, żeby to zrealizować tą sprawę rozwiązać, 

bardzo bym prosiła dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak Dziękuję Pani Radnej.  Bardzo proszę Radny 

Marek Solarski.  

 

Radny marek Solarski zgłosił 1 interpelację: 

1. Panie Wójcie chciałbym żeby dokupić pospółki jeszcze na drogi tej co była, to bardzo ładnie się 

zagęszcza i może jeszcze trochę kruszywa bo jeszcze jest sporo dróg do roboty a już mało zostało. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Panie Radny Czy ktoś z Państwa 

Radnych? jeszcze bardzo proszę Radny Lemański. 

 

Radny Piotr Lemański zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie wczoraj rozmawialiśmy o tym temacie, ale myślę że warto przypomnieć jest, ja mam 

prośbę na Komisji Rozwoju rozmawialiśmy ja mam prośbę od mieszkańców i rodziców dzieci, chodzi o 

odwozy autokaru szkolnego  ze szkoły w Lucieniu.  Wstępnie też z Panem Wójtem rozmawiałem, ja 

bym prosił żeby, ja nie oczekuję żeby to było może z miesiąca na miesiąc jakoś zrealizowane, ale żeby 

uwzględnić tą prośbę rodziców przy planowaniu, przy przetargach może na przyszły rok. Pokrótce tylko 

tak dopowiem że, chodzi tutaj o czas tych odwozów, autobus szkolny i zajęcia w szkole w Lucieniu 

kończą się o 14:50 i autobus szkolny odwozi tych dzieci dwoma trasami, jedną trasa zaraz bezpośrednio 

zaraz po zakończeniu zajęć a właśnie chodzi o ten czas przejazdu tej drugiej trasy gdzie dzieciaki są 

według rodziców po godzinie 16:00 mogę skorygować te ustalenia, może pracownik z Urzędu niech się 

odpowiednio zajmie, aby te stanowisko zająć ewentualnie wypracować jakiś inne rozwiązanie Czy robić 

odwozy rotacyjnie, moja taka sugestia żeby może miesiąc, pierwszych dzieciaków odwozić w tym 

kierunku pierwszym miesiąc w drugim żeby to było jakoś w miarę, bo chodzi tutaj o ten czas i teraz 

miesiące październik, listopad, grudzień, styczeń gdzie robi się bardzo wcześnie ciemno.  Ja ze swojej 

strony też próbowałem rodzicom wytłumaczyć, że to aspekt związany z kosztami, ale w pewnym sensie 

rozumiem tych rodziców bo sekretariat szkoły pracuje do 15:00, a po 15:00 nie ma kontaktu w razie 

jakieś przypadku, jakieś awarii, czy coś takiego w tej chwili odbierają tych dzieciaków indywidualnie 

większości być może problem za chwilę się rozwiąże bo będzie nauczanie zdalne, ale chodzi o przyszły 

cały. Praktykowane te odwozy sprawdzały się Panie Wójcie w 2019 roku i myślę jakby było można do 

tego wrócić bo tak jak mówię, pełna jakaś analiza i można by rodziców przekonać czy to jest zasadne 



czy nie. 2. Mam drugi też temat, mamy teraz taką aurę jaką mamy i o bieżące utrzymanie dróg w naszym 

sołectwie i w sołectwie Antoninów Białe zgłaszała również Pani sołtys z tamtego drugiego sołectwa. Ja 

to sprawdzałem i rzeczywiście ta droga prowadząca od Sendenia  Małego w kierunku tej naszej drogi 

gminnej jest nie przejezdna i tam by należało uzupełnić te zadolenia  Zresztą z Panem Markiem na 

bieżąco w trakcie te drogi są teraz porównane i przywrócone do przejezdności, ale jest potrzeba 

uzupełnienia tych zadoleń, nierówności i mi się wydaje że wcześniej przed falą opadów bo te drogi będą 

nieprzejezdne i prosiłbym o tak jak tutaj Pan Radny powiedział być może zakup kruszywa i uzupełnienie 

tych zadoleń. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo Panu Lemańskiemu, bardzo 

proszę Radny Murawski. 

 

Radny Roman Murawski zgłosił 1 interpelację: 

1.Panie Wójcie chodzi mi o te drogi nie bitumiczne po których jeździ autobus szkolny żeby wyciąć 

zakrzaczenia i też uzupełnić nierówności w drogach, na pewno będzie to robił Zakład Komunalny w 

Solcu i prosiłbym w tym przypadku aby się zgłaszali do sołtysów, bo oni wiedzą. Przewodniczący Rady 

Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo. Proszę Radny Mirosław Nowacki. 

 

Radny Mirosław Nowacki zgłosił 1 interpelację: 

1. Ja chciałbym się zapytać na jakim etapie jest wykup gruntów na drogi w Helenowie i kiedy będzie 

możliwość podpisania Aktu na poszerzenie pasa drogowego. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Panu Radnemu Czy ktoś z państwa 

radnych jeszcze chciałby zabrać głos? bardzo proszę Radny Brudnowski. 

 

Radny Janusz Brudnowski zgłosił 2 interpelacje: 

1.  Panie Wójcie w imieniu mieszkańców wsi Gulewo bardzo proszę o interwencję w zakresie budowy 

drogi na odcinku od remizy w kierunku granicy  województwa, rozmawiamy o tym zadaniu od sierpnia, 

droga przez wieś teraz po deszczach jest kompletnie przejezdna dlatego liczymy gdyby udało się ten 

krótszy odcinek zrobić to damy mieszkańców nie tylko możliwość Gulewa, ale także Józefkowa dojazdu, 

wyjazdu do pracy.  

2. Drugi temat to odwodnienie chodnika w Białotarsku,  wiem że jest to droga Powiatowa, ale liczę na 

to że Pan Wójt jakoś z Panem Starostą znajdziecie rozwiązanie, a jest to duża uciążliwość, ponieważ 

do tej pory nie było zgody właściciela gruntów na odprowadzenie wody, teraz taką zgodę uzyskaliśmy, 

więc jest już o wiele łatwiej. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak zgłosił 1 interpelację: 

1. Panie Wójcie ja w imieniu Radnej Surmy, która do mnie telefonował a ze względu na zwolnienie 

lekarskie nie może uczestniczyć dzisiaj z nami w sesji i prosiła o zgłoszenie interpelacji, a mianowicie 

chodzi o bieżące utrzymanie dróg w drogach Anielinie a także droga w Feliksowie które są drogami 

asfaltowymi i posiadają bardzo duże ubytki w tym asfalcie że podobno nawet ciężko samochodem je 

minąć, więc Radna interweniowała w kwestii naprawy tych dróg. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych 

jeszcze w tym punkcie chciałby zabrać głos? Jeśli nie, to przechodzimy do kolejnego  punktu. 

 

Do punktu 3-go.  

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado niniejszym przekładam 

sprawozdania z działalności Wójta za okres międzysesyjny tj. od 24 sierpnia 2020r do 23 października 

2020r. 

 

Wydałem  trzydzieści sześć zarządzeń  Wójta. 

Lp. Nr Data wydania Treść zarządzenia 



zarządzenia 

1 123 17.08.2020r. w sprawie: organizacji pracy Urzędu Gminy Gostynin w związku ze 

stanem epidemii. 

2 124 24.08.2020r w sprawie: ogłoszenia laureatów nagród za wyniki sportowe oraz 

za osiągnięcia w działalności sportowej w roku 2019. 

3 125 24.08.2020r w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2020r. 

4 126 31.08.2020r w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

na 2020 rok 

5 127 31.08.2020r w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin na 2020r. 

6 128 31.08.2020r w sprawie: ustalenia wysokości dodatku funkcyjnego 

przysługującego od dnia 1 września 2020r. do 31 sierpnia 2021r, 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach dla których organem 

prowadzącym jest 

Gmina Gostynin. 

7 129 31.08.2020r w sprawie: ustalenia wysokości dodatku motywacyjnego 

przysługującego od dnia 1 września 2020r. do 31 sierpnia 2021r, 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Gostynin. 

8 130 01.09.2020r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 113/16 o powierzchni 0.3005 położonej na 

terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin. 

9 131 03.09.2020r. w sprawie : ogłoszenia konkursu ofert na powierzenie zadań w roku 

2020 z zakresu zdrowia publicznego określonych w Narodowym 

Programie Zdrowia na lata 2016-2020 w ramach celu operacyjnego 

nr 2 Profilaktyka i rozwiązanie problemów związanych  z 

używaniem substancji psychoaktywnych, uzależnieniami 

behawioralnymi i innymi zachowaniami ryzykownymi i powołania 

Komisji Konkursowej. 

10 132 07.09.2020r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 113/1, 113/9, 112/2 o łącznej powierzchni 

0,4229 ha położonej 

na terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin. 

11 133 07.09.2020r. w sprawie: zmiany przeznaczenia lokalu z zasobu mieszkaniowego 

Gminy Gostynin. 

12 134 10.09.2020r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 43/2 o powierzchni 0,1400 ha położonej na 

terenie wsi Kleniew gm. Gostynin. 

13 135 11.09.2020r. w sprawie: zmiany uchwały nr 125/XV/2019 Rady Gminy Gostynin 

z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin. 

14 136 11.09.2020r. w sprawie: zmiany Zarządzenia Nr 8/2018 Wójta Gminy Gostynin z 

dnia 5 lutego 2018r. w sprawie powołania Komisji opiniującej 

wnioski sołectw w sprawie przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego. 

15 137 11.09.2020r. w sprawie: upoważnienia p. Krzysztofa Czerwińskiego – kierownika 

Referatu Spraw Obywatelskich do załatwiania spraw z zakresu 

administracji publicznej 

i podpisywania pism w imieniu Wójta Gminy Gostynin. 



16 138 11.09.2020r. w sprawie: powołania komisji odbiorowej zamówienia publicznego 

na przedmiot zamówienia pn.”Przebudowa dróg gminnych na 

terenie Gminy Gostynin” – Rębów, Wrząca,  Stefanów, Skoki, 

Sierakówek, Mysłownia Nowa – Gaśno, Osiny. 

 

17 139 16.09.2020r w sprawie: powołania komisji przetargowej do przygotowania i 

przeprowadzenia postępowania dla zadania pn.” Przebudowa dróg 

gminnych na terenie 

Gminy Gostynin. 

18 140 17.09.2020r. w sprawie: określenia zasad przekazania składników majątku 

trwałego stanowiącego własność Gminy  Gostynin uczestnikom 

projektu pod nazwą Internet w Gminie Gostynin - Brak wykluczenia 

cyfrowego w ramach działania 8.3. 

19 141 17.09.2020r. w sprawie: upoważnienia dla pani Emilii Marciniak 

do stwierdzenia własnoręczności podpisów 

na oświadczeniach  w sprawie zatrudnienia 

w gospodarstwie rolnym. 

20 142 17.09.2020r. w sprawie: zmiany Zarządzenia Nr 68a/2016 Wójta Gminy 

Gostynin z dnia 31 sierpnia 2020r. w sprawie określenia procedur 

wykorzystywania środków funduszu sołeckiego. 

21 143 22.09.2020r. w sprawie : powołania komisji przetargowej 

do przygotowania i przeprowadzenia postępowania 

dla zadania pn.”Dostawa paliw płynnych do pojazdów służbowych 

i sprzętu”. 

22 144 23.09.2020r. w sprawie: przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 

gminy oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, w tym informacji 

o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2020 roku. 

23 145 24.09.2020r. w sprawie : ogłoszenia ostatecznych wyników 

w  konkursie ofert na powierzenie zadań w roku 2020 

z zakresu zdrowia publicznego określonych 

w Narodowym Programie Zdrowia na lata 2016-2020 

w ramach celu operacyjnego nr 2 Profilaktyka 

i rozwiązanie problemów związanych  z używaniem substancji 

psychoaktywnych, uzależnieniami behawioralnymi i innymi 

zachowaniami ryzykownymi. 

24 146 24.09.2020r. w sprawie : umorzenia zaległego czynszu wraz 

z należnymi odsetkami za najem lokalu mieszkalnego 11/4 w 

Skrzanach. 

25 147 24.09.2020r. w sprawie : umorzenia odsetek od zaległego czynszu 

za najem lokalu mieszkalnego 34a/6 w Rębowie. 

26 148 29.09.2020r. w sprawie: udzielenia pełnomocnictwa dla pani 

Elizy Starczewskiej do samodzielnej reprezentacji Gminy Gostynin 

w sprawach dot. obsługi operacji przewozu towarów za 

pośrednictwem indywidualnego konta w rejestrze  Systemu 

Monitorowania i Przewozu Towarów. 

27 149 29.09.2020r. w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

na 2020 rok. 

28 150 29.09.2020r w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostyni na 2020 rok. 

29 151 29.09.2020r. w sprawie: wyznaczenia Koordynatora ds. dostępności oraz 

powołania Zespołu ds. dostępności w Gminie Gostynin. 



30 152 1.10.2020r. w sprawie: powołania komisji przetargowej 

do przygotowania i przeprowadzenia postępowania 

dla zadania pn.” Dostawa kruszywa łamanego 

z przeznaczeniem na przebudowę drogi gminnej 

nr 140213W w Krzywiu. 

31 153 2.10.2020r. w sprawie: organizacji pracy Urzędu Gminy  Gostynin w związku ze 

stanem epidemii. 

32 154 6.10.2020r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 59/16 

o powierzchni 0,18 ha położonej na terenie 

wsi Gorzewo. 

33 155 8.10.2020r. w sprawie: regulaminu pracy zdalnej w Urzędzie Gminy Gostynin. 

34 156 9.10.2020r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę 59/16 w Gorzewie. 

35 157 9.10.2020r. w sprawie: ogłoszenia otwartego konkursu ofert 

na wsparcie realizacji zadań publicznych z zakresu kultury, sztuki, 

ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego w 2020 roku. 

36 158 16.10.2020r. w sprawie: zmiany zarządzenia Nr 152 Wójta Gminy Gostynin z 

dnia 01.10.2020r. w sprawie powołania komisji przetargowej dla 

zadania” Dostawa kruszywa  łamanego z przeznaczeniem na 

remonty dróg gminnych”. 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego 

W zakresie spraw finansowych: 

1. Wydano 64 zaświadczeń i 17 informacje w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach. 

2. Naniesiono 185 zawiadomień o zmianach w danych ewidencji gruntów i budynków.   

3. Wydano 81 decyzji zmieniających wymiar w tym: podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości i 

łącznego zobowiązania pienionego.  

4. Przyjęto w kasie 730 szt. wpłat za odpady komunalne. 

5. Przyjęta w kasie 1 356 szt. wpłat podatku.  

6. Przyjęto 1 394 zł szt. wpłat zobowiązań pieniężnych w podatku od nieruchomości, rolnym i leśnym 

od osób fizycznych i prawnych. 

7. Wydano 3 postanowienia w sprawie umorzenia podatku od spadków i darowizn.  

8. Zaksięgowano 120 pozycji – przyjęcie środka trwałego. 

9. Wydano 566 szt. decyzji w sprawie przyznania zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego  na kwotę 445 039,95 zł.  

W zakresie spraw oświatowych: 

1. Zatwierdzono aneksy do arkusza organizacji dla wszystkich szkół. 

2. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie aktualizację Wniosku o udzielenie dotacji celowej w 

2020r. na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe. 

3.Przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie zweryfikowany wstępny podział środków na wypłatę 

stypendiów i zasiłków szkolnych do realnego zapotrzebowania w okresie 

od września do grudnia 2020 r. z wykazaną kwotą środków własnych zaplanowanych na realizację 

zadania „wypłata stypendiów i zasiłków szkolnych”. 

4. Udzielono pomocy z funduszu zdrowotnego dla obecnie zatrudnionego nauczyciela. 

5.Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół  

z terenu Gminy Gostynin. 

 

II. W zakresie planowania przestrzennego. 

1.  Wydano 31 decyzji o warunkach zabudowy, 60 projektów decyzji jest w uzgodnieniach. 



2. Wydano 10 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 13 projektów decyzji jest w 

uzgodnieniach. 

3. Wydano 10 decyzji zmieniających warunki zabudowy.  

4. Wydano 13 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy.  

5. Wydano 23 zaświadczenia o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego. 

6. Wydano 93 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 27 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi.  

8. Wydano 5 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

9. Wydano 2 zaświadczenia o przeznaczeniu gruntów w studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Gostynin. 

 

III. Inwestycje  

1. W wyniku postępowania prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na przedmiot 

zamówienia pn. „Przebudowa dróg gminnych na terenie gminy Gostynin” na wszystkie części 

zamówienia, jako najkorzystniejszą wybrano ofertę złożoną przez firmę: 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowo Budowlanych S.A. ul. Krośniewicka 5, 09-500 Gostynin Część 1 

zamówienia –Przebudowa dróg gminnych w m. Halinów i Skoki. Cena oferty brutto –127717,05 zł  

Część 2 zamówienia–Przebudowa dróg gminnych w m. Bierzewice (dz. nr. ewid.18/1 i 6). Cena oferty 

brutto –46828,95 zł, 

Część 3 zamówienia –Przebudowa dróg gminnych w m. Bierzewice (dz. nr ewid. 69/26 i 69/31.) Cena 

oferty brutto –60307,15 zł 

Część 4 zamówienia –Przebudowa dróg gminnych w m. Choinek i Budy Lucieńskie. Cena oferty brutto 

–76610,91 zł,  

Część 5 zamówienia –Przebudowa drogi gminnej w m. Osada –Lipa. Cena oferty brutto –156596,05 zł 

Część 6 zamówienia –Przebudowa dróg gminnych w m. Krzywie (dz. nr ewid. 10/2). Cena oferty brutto 

–73474,05zł, 

Część 7 zamówienia –Przebudowa dróg gminnych w m. Krzywie (dz. nr ewid. 348)Cena oferty brutto –

164291,84 zł,  

Część 8 zamówienia –Przebudowa dróg gminnych w m. Gorzewo (dz. nr ewid. 103)Cena oferty brutto 

–161837,80 zł, 

Część 9 zamówienia –Przebudowa dróg gminnych w m. Gorzewo (dz. nr ewid. 301)Cena oferty brutto 

–125308,46 zł, 

Część 10 zamówienia –Przebudowa dróg gminnych w m. Mysłownia Nowa –Gaśno, Jaworek Cena 

oferty brutto –128501,37zł, 

Część 11 zamówienia –Częściowe utwardzenie działki gminnej w m. Białe w celu poprawy 

bezpieczeństwa ruchu drogowego Cena oferty brutto –16549,65zł,  

Część 12 zamówienia –Przebudowa drogi gminnej nr 140213W w m. Krzywie. Cena oferty brutto –

112473,78zł, 

Część 13 zamówienia –Przebudowa drogi gminnej w m. Górki Pierwsze. Cena oferty brutto –

96924,62zł,  

Część 14 zamówienia –Przebudowa dróg gminnych w m. Rogożewek –Stefanów. Cena oferty brutto –

130423,36zł,  

Część 15 zamówienia –Przebudowa drogi gminnej w m. Zieleniec –Baby Górne. Cena oferty brutto –

92777,67zł, 

2. W wyniku prowadzonego postępowania w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę paliw 

płynnych do samochodów służbowych oraz sprzętu, jako najkorzystniejszą wybrano ofertę firmy 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Gostyninie Sp. z o.o. Cena oferty 382 724,00 zł., upust 

1,5%.   

3. W wyniku prowadzonego postępowania na dostawę kruszywa z przeznaczeniem na przebudowę 

drogi gminnej nr 140213W w m. Krzywie, jako najkorzystniejszą wybrano ofertę firmy LUX GLAZ Andrzej 



Gościniak. 

Część 1 zamówienia- dostawa kruszywa łamanego o frakcji 0÷63mm cena brutto – 19 375,00zł 

Część 2 zamówienia- dostawa kruszywa łamanego o frakcji 0÷31,5mm cena brutto – 50 400,00z. 

4. Podpisano umowę z Państwowym Gospodarstwem Leśnym Lasy Państwowe Nadleśnictwo Gostynin 

na realizację wspólnego zadania – Przebudowa drogi gminnej nr 140213W w m. Krzywie. 

5. Opracowano dokumentację projektową na zmianę sposobu użytkowania punktu świetlicy wiejskiej w 

Jastrzębi na lokal mieszkalny. 

6. Wykonano instalację centralnego ogrzewania w budynku świetlicy wiejskiej w Gorzewie. Zadanie 

realizowane w ramach Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw 2020. 

7. Wykonano obróbki blacharskie na budynku świetlicy w m. Feliksów. Zadanie realizowane w ramach 

Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw 2020. 

8. Wykonano remont pokrycia dachowego na budynku mieszkalnym nr 46a w Lucieniu. 

9. Zlecono podział działek z przeznaczeniem na poszerzenie drogi gminnej w m. Helenów. 

10. Wydano 6 decyzji na lokalizację w pasie drogowym dróg gminnych urządzeń infrastruktury 

niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego. 

11. Wydano 8 decyzji na prowadzenie robót i umieszczenie urządzeń w pasie dróg gminnych.  

12. Wydano 7 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach 

stanowiących drogi wewnętrzne.  

13. Podpisano 7 umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z 

prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

14. Zakończono realizację zadania pn.: Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Sokołów. 

15. Przygotowano sprawozdanie z zakończenia inwestycji pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej w m. 

Zaborów Stary” zrealizowanej przy dofinansowaniu w formie pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

16. Podpisano umowę na „Opracowanie analiz ryzyka ujęć wód podziemnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Gostynin”. 

 

 

 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

1. Wydano  11  decyzji  zatwierdzających podział nieruchomości prywatnych. 

2. Wydano 11  zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego na budynki. 

3. Wydano 2 zaświadczenia o nadanym numerze porządkowym. 

4. Nabyto aktem notarialnym 9 działek przeznaczonych na poszerzenie drogi  w m. Leśniewice. 

5. Nabyto aktem notarialnym 1 działkę przeznaczoną na poszerzenie drogi w m. Choinek. 

6. Przygotowano Zarządzenia: 

- w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej działkę nr. 59/16                                   

o powierzchni 0,18 ha położonej na terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin.   

-   w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej działki  nr  113/1, 113/9, 112/2 

o łącznej powierzchni 0,4229 ha położonej na terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin.   

-  w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej działkę nr  43/2 o powierzchni 

0,1400 ha położonej na terenie wsi Kleniew gm. Gostynin.   

7. Sporządzono projekty uchwał: 

- w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej działkę nr 100/2 o pow. 1,13 ha położoną na terenie wsi 

Solec gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

- w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej działkę nr 46/3 o pow. 0,1417 ha położoną na terenie 

wsi Belno gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Belno-Pomarzanki.  

- w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej działkę nr 25/4 o pow. 0,0859 ha położoną na terenie 

wsi Halinów gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Halinów.  

- w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej działki nr 15/1 o pow. 0,0161 ha i 31/1 o pow. 0,0141 

ha położone na terenie wsi Leśniewice gm. Gostynin z przeznaczeniem na regulację granic drogi 

gminnej wewnętrznej stanowiącej dz. nr 183. 

- w sprawie powołania Gminnej Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia gminnego 



-  w sprawie komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

8. Wydano 29 akceptacji wniosków o dofinansowanie zabiegu sterylizacji lub kastracji zwierząt w 

ramach „Programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Gostynin na rok 2020”. 

9. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzew w pasie drogowym dla Mazowieckiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Warszawie, Rejon Drogowy Gostynin-Płock. 

10. Wydano 2 decyzje zezwalające na usunięcie drzew dla Państwowego Gospodarstwa Wodnego 

Wody Polskie, Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Warszawie, Nadzór Wodny w Gostyninie. 

11. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzew dla firmy TRES FAMILIES  Sp. z o.o. z siedzibą 

Makowiska 12, 86-050 Solec Kujawski. 

12. Dokonano  44 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

13. Wydano  15  oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

14. Przyjęto 56 wniosków sołectw w sprawie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 2021 rok. 

15. Wydano 9 decyzji o przyznaniu dodatków mieszkaniowych. 

16. Wydano 7 decyzje o przyznaniu dodatku energetycznego. 

17. Przekazano 6 zespołów dokumentów archiwalnych do Archiwum Państwowego w Płocku. 

 

 

V. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1. Organizacja XV Festiwalu Operowo – Operetkowego na Mazowszu – Lucień 30.08.2020 r., przy 

współpracy z Europejską Fundacją Promocji Sztuki Wokalnej w Warszawie pod kierunkiem prezes 

fundacji pani Beaty Wardak. Przedsięwzięcie pn. „Gala Operowo – Operetkowa współfinansowane ze 

środków Samorządu Województwa Mazowieckiego oraz Lasów Państwowych Nadleśnictwa Gostynin. 

2. Organizacja cyklu pięciu kin plenerowych w miejscowościach: Sierakówek, Sokołów, Solec, 

Emilianów, Białotarsk pn. „Dobre Kino w Gminie Gostynin”, którego Głównym Partnerem był Samorząd 

Województwa Mazowieckiego. 

3. Współorganizacja Mszy Świętej Dziękczynnej za tegoroczne plony w Kościele  Św. Wojciecha w 

Solcu – 13 września br. – oprawa muzyczna liturgii przez Gminny Chór „Vox Cordis” oraz Gminną 

Orkiestrę Dętą „Foxodeon”.  

4. Współorganizacja badania wzroku dla mieszkańców gminy Gostynin w dniu 15 września br.  

5.  Współorganizacja uroczystości odsłonięcia Obelisku poświęconego pamięci ofiar Zbrodni Katyńskiej 

przy Krzyżu Katyńskim i Pomniku Smoleńskim w dniu 17 września.  

6. Zakończenie Konkursu Fotograficznego pn. „Lato w Gminie Gostynin” – powołanie komisji jury, 

przyznanie dyplomów, nagród finansowych oraz nagrody specjalnej, dla wszystkich uczestników, w 

postaci zredagowania, nadesłanymi pracami fotograficznymi, gminnego kalendarza na 2021 rok.  

7. Pomoc w organizacji pikniku rodzinnego dla mieszkańców sołectwa Antoninów–Białe – m.in. 

udostępnienie terenu, niezbędnego sprzętu, przygotowanie ogniska.  

8. Współorganizacja, wraz ze Starostwem Powiatowym w Gostyninie, III Biegu w Szuwarach  

– udostępnienie i przygotowanie terenu Gminnego Centrum Kultury oraz grochówki przez KGW 

„Napoleonki” z Legardy. 

9. Rozpoczęcie przygotowań do turnieju szachowego o Puchar Wójta Gminy Gostynin – współpraca ze 

Stowarzyszeniem Przyjaciół „Siedemdziesiątki” działającego przy Zespole Szkół Technicznych w 

Płocku.  

10. Zajęcia Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon, Gminnego Chóru VOX CORDIS oraz organizacja zajęć 

ZUMBY dla mieszkańców Gminy Gostynin z zachowaniem wszelkich wymogów bezpieczeństwa 

zgodnie z wytycznymi Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego dotyczących funkcjonowania 

domów, centrów i ośrodków kultury w trakcie epidemii COVID -19 oraz Głównego Inspektora 

Sanitarnego. 

11. Na bieżąco wykonywane są dalsze prace remontowe wewnątrz budynku, jak również przygotowania 

do wykonania elewacji. 

 

VI. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

Wpłynęły 54 wnioski dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji Działalności 



Gospodarczej. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

- urodzeń  – 15 

- zgonów – 25 

- zameldowań na pobyt stały – 69 

- zameldowań na pobyt czasowy – 10  

- wymeldowania z pobytu stałego – 86 

- wymeldowania z pobytu czasowego – 6 

 wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 36 

- udostępnienie danych osobowych – 27 

 

dowody osobiste  

- przyjęcie wniosków dowodowych – 87 

- wydanie dowodu osobistego – 92 

- unieważnionych  dowodów – 111 

 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

- odbyły się 2  posiedzenia komisji, 

Rozpatrzono ogółem 14 wniosków.  

Do sądu skierowano 3 wnioski w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osób 

uzależnionych. 

 

VII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie realizuje zadania własne Gminy   i zadania zlecone 

o charakterze obowiązkowym oraz inne zlecone Gminie w oparciu o ustawę, bądź inne przepisy mające 

na celu ochronę poziomu życia osób i rodzin. Na  realizację tych zadań  w miesiącu wrześniu i 

październiku zostało łącznie wydane:  3 109 437,32zł.Ośrodek prowadząc swoją działalność podejmuje 

określone w ustawie procedury wobec osób zgłaszających się o pomoc takie jak: przeprowadzenie  

wywiadu środowiskowego w miejscu zamieszkania klienta, dokonuje weryfikacji  środowiska osób już 

korzystających z pomocy. Osobom, które spełniają  określone kryterium dochodowe, wydawane są 

decyzje administracyjne  z zakresu zadań pomocy społecznej, a także z zakresu świadczeń rodzinnych, 

funduszu alimentacyjnego, świadczeń wychowawczych oraz jednorazowego świadczenia „za życiem”, 

W październiku została wydana kolejna partia żywności z programu Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 

2014- 2020 dla 1056 uprawnionych osób z terenu Gminy Gostynin. 

Program Dobry Start we wrześniu i październiku wypłacono na kwotę 97 500,00 dla  325 dzieci. 

Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 7 wniosków, wydano 7 kart. W miesiącu 

wrześniu i październiku przyjęto 24 zgłoszenia w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

Przyjęto 63 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 63 decyzje. Przyjęto 64 

zgłoszenia o pomoc w formie świadczenia rzeczowego na żywność oraz wydano 64 decyzje. Przyjęto 

8 zgłoszeń o pomoc w formie gorącego posiłku w szkole. Przyjęto 6 zgłoszeń  o pomoc w formie zasiłku 

stałego. Przeprowadzono weryfikację 55 zasiłków stałych. Wydano 25 wniosków ze skierowaniem na 

orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o  niepełnosprawności. Wydano 35 zaświadczeń o 

korzystaniu z pomocy społecznej. Wysłano 12 pism do policji i 1 do sądu. Udzielono 6 porad prawnych. 

Odbyło się 9 posiedzeń zespołu interdyscyplinarnego związanych z procedurą niebieskiej karty. Odbyło 

się  14 spotkań grup roboczych związanej z procedurą niebieskiej karty. Procedurą niebieskiej karty 

objęto 27 rodzin. Natomiast z zakresu świadczeń rodzinnych w miesiącu wrześniu i październiku 

przyjęto 244 wnioski o ustalenie prawa do świadczeń rodzinnych. Wydano 226 decyzji.  Wystawiono 56 

zaświadczeń. Wypłacono zasiłki pielęgnacyjne dla 298 osób, świadczenia rodzicielskie dla 29 osób, 

świadczenia pielęgnacyjne dla 58 osób. Jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dziecka dla 20 osób, 

specjalny zasiłek opiekuńczy dla 15 osób. 

Wypłacono łącznie 491 391,18zł.W miesiącu wrześniu i październiku z funduszu alimentacyjnego 

korzystało 205 osób. Wypłacono 74 745,50zł.  Wydano 74 decyzje. Złożono u komorników sądowych 

60 przyłączeń  do egzekucji alimentacyjnej. Wysłano 60 informacji dla dłużników alimentacyjnych 



odnośnie przyznanych świadczeń. Wysłano 32 wezwania do przeprowadzenia wywiadu 

alimentacyjnego. Przeprowadzono 6 wywiadów alimentacyjnych. Wysłano 4 wnioski do PUP o 

aktywizację zawodową dłużników. Wystąpiono z 1 wnioskiem o zatrzymanie prawa jazdy. Wysłano 4 

wnioski do komornika o ustalenie adresu zamieszkania. 

Realizacja Programu Rodzina 500+: w wrześniu i październiku  złożono w formie papierowej   i 

elektronicznej 22 wnioski. 

Wypłacono świadczenia wychowawcze na łączną kwotę 2 089 207,50 zł. 

Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 

 

VIII. W zakresie Pozyskiwania Funduszy 

PROGRAM „CZYSTE POWIETRZE” 

Liczba udzielonych konsultacji: 30 

Ilość złożonych wniosków: 2 

 

IX. W zakresie Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o. o 

I. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu: 

1. Remonty dróg gminnych gruntowych w ramach bieżącego utrzymania w miejscowościach: Gorzewo, 

Marianów, Baby Dolne, Solec, Rybne, Zieleniec, Rębów, Zaborów Stary, Sokołów-Konary, 

2. Remonty dróg gminnych w ramach Funduszy Sołeckich w miejscowościach: Emilianów, Baby Górne-

Zieleniec, Belno-Pomarzanki, Choinek, Nagodów-Rumunki, Bolesławów, Bielawy,  

3. Równanie wraz z wałowaniem dróg gminnych w miejscowościach: Gorzewo, Emilianów, Choinek, 

Rogożewek, Bierzewice, Jastrzębia, Marianów Sierakowski, 

4. Wykonanie parkingu z tłucznia wraz z drogą dojazdową przy szkole Podstawowej w Sierakówku, 

5. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

6. Prowadzenie prac porządkowych (wykaszanie) na terenach użyteczności publicznej tj. boiska, place 

zabaw, miejsca rekreacji,  

7. Utrzymywanie czystości w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

8. Utrzymanie i konserwacja drzew oraz zieleni przydrożnej na terenie Gminy Gostynin: 

- wykaszanie poboczy w miejscowościach: Baby Dolne, Rybne, Zieleniec, Solec, Wrząca, Kozice, 

Strzałki, Osada, Sałki, Lipa, Ruszków, Belno, Podgórze, Legarda, Pomarzanki, Niecki, Rębów, Lucień, 

Polesie, Antoninów, Gulewo, Białe, Klusek, Marianów Lucieński, Gorzewo, Górki Drugie, Górki 

Pierwsze, Marianka, Sierakówek, 

- wycinka gałęzi i krzewów w miejscowościach: Helenów,  

- wycinka drzew: Pomarzanki, 

9. Roboty remontowo-budowlane w budynkach gminnych:  

- wykonanie wentylacji grawitacyjnej w budynku w Józefkowie, 

- wykonanie sufitu w lokalu nr 24/1 w Józefkowie, 

10. Termomodernizacja budynku świetlicy wiejskiej w m. Feliksów, 

11. Termomodernizacja budynku świetlicy wiejskiej w m. Helenów. 

 

II. Realizacja zadań Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o.o. w likwidacji: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, 

Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych, 

7. Wykaszanie traw na stacjach uzdatniania wody i oczyszczalniach ścieków, 

8. Konserwacja wylotów ścieków i wód popłucznych, polegających na wykaszaniu skarp i dna rowu na 

odcinkach zgodnych z pozwoleniem wodnoprawnym, 

9. 9. Wymiana wodomierzy studziennych i sieciowych w ramach legalizacji liczników, 



 

Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak Dziękuję Pani Wójcie. Czy ktoś z Państwa Radnych, chciałby 

coś dopytać do przedstawionego sprawozdania, nie widzę Dziękuję bardzo przechodzimy do punktu 

kolejnego. 

 

 

Do punktu 4 -go. 

Przyjęcie informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku.  

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo, jeśli chodzi o informacje z wykonania budżetu za 

pierwsze półrocze została ona przedłożona w terminowym czasie  do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

jak i również przedłożona Radzie Gminy 19 października br.  Regionalna Izba wydała opinię w tej 

sprawie, opinią pozytywną, Państwo również macie przedłużoną informację półroczną. Na komisjach w 

dniu wczorajszym została ta informacja jeszcze omówiona w zasadniczych kwotach, tak jak wczoraj 

omawialiśmy, jeżeli chodzi o wykonanie budżetu za pierwsze półrocze nie ma tutaj żadnego zagrożenia 

zarówno po stronie dochodów jak i również po stronie wydatków. Z informacją w sposób szczegółowy 

można również zapoznać się na stronach Bip-u Gminy Gostynin. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak:  Dziękuję Pani Skarbnik, gdy ktoś z 

Państwa Radnych co do przedstawionego  sprawozdania chciałoby jeszcze zabrać głos, dopytać coś, 

nie widzę Dziękuję bardzo przechodzimy do punktu kolejnego. 

 

 

Do punktu 5-go. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2020 rok. 

Z-ca Skarbnika Pani Iwona Rosiak: Szanowni Państwo jeżeli chodzi o projekt zmian budżetowych, 

Państwo otrzymali taki projekt w wersji która była na dzień 17 października, ale w międzyczasie  w tym 

okresie tygodniowym również nastąpiły pewne zmiany. Te zmiany dotyczą dwóch sołectw, mianowicie 

sołectwa Bierzewice i Halinów, tutaj te sołectwa w ramach podjętych uchwał dokonały zmiany swoich 

przed przedsięwzięć, ponadto zostają wprowadzone do budżetu 2 dotacje dodatkowo dla jednostki 

straży pożarnych, mianowicie mówimy tutaj o OSP w Rębowie, kwota 18000tyś. zł z przeznaczeniem 

na  termodernizację budynku OSP i druga dotacja dla OSP Sierakówek w kwocie 12 000 tyś. zł, na 

dofinansowanie instalacji fotowoltaicznych, oraz rozbudowę instalacji centralnego ogrzewania budynku 

OSP Sierakówek. Ogółem daje to kwotę 30 000tyś. zł, Ponadto te 7000tyś. zł,  które było w pierwotnym 

projekcie uchwały zmieniającej budżet. Nadmieniam że Państwo pamiętacie swego czasu w budżecie 

znajdowała się kwota 25 000tyś. zł,  jako dodatek na organizację wypoczynku letniego dla dzieci i 

młodzieży, szczególnie również związanych z jednostkami OSP, ta kwota została zdjęta z budżetu w 

związku z tym że, taki obóz się nie odbył, te środki wtedy były przesunięte na wydatki bieżące, w tej 

chwili pomniejszamy wydatki bieżące i  przeznaczamy tą kwotę 30 000tyś. zł,  dodatkowo na dotację o 

charakterze inwestycyjnym dla omawianych przeze mnie tutaj tych dwóch jednostek OSP. Ponadto w 

dniu praktycznie wczorajszym wpłynęły 2  decyzje Wojewody Mazowieckiego, które zwiększają nam 

dotacje, 1 dotacja dotyczy zwrotu akcyzy zawartej  w cenie paliwa dla rolników, tj w kwocie 

453940,75zł,  druga dotacja dotyczy rozdziału 85502 świadczenia rodzinne jest to kwota 

153987,00zł.  Te dotacje są wprowadzone  po stronie dochodów jak i również wydatków. Są to zadania 

typowo rządowe, ponadto będzie mowa w dalszych punktach, ale ja już nadmienię że w projekcie 

uchwały budżetowej Państwo otrzymali zwiększenie dotacji dla Powiatu w kwocie 20 000tyś.zł, na 

przeprowadzenie budowy drogi Rębów do granic województwa. W wyniku rozmów z Powiatem tak jak 

tutaj Pan Wójt wcześniej nadmieniał, Powiat jednak zrezygnował i nie musimy tej dotacji zwiększać, w 

związku z tym został wycofany punkt dotyczący uchwały zmieniającej w sprawie przekazania pomocy 

finansowej dla Powiatu zwiększonej o 20 000tyś. zł i to zdjęcie tej uchwały z porządku obrad skutkuje 

również wycofaniem kwoty 20 000tyś. zł jako dotację dla Powiatu na przebudowę tejże drogi. Te środki 

zostają przesunięte na wydatki bieżące w rozdziale 70005.  Jeszcze tylko tak króciutko powiem, jeżeli 

chodzi o zmiany budżetowe to w tejże uchwale znajduje się 14 zmian w zakresie funduszy sołeckich 

sołectw, sołectwa  przeważnie tutaj zrezygnowały z organizacji pikników z wiadomych względów, 

względu pandemii i przesunęły te środki na inne zadania. 



Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Pani Skarbnik, czy ktoś z Państwa 

Radnych co do przedstawionej autopoprawki w projekcie uchwały budżetowej ma jakieś uwagi, bądź 

wnioski?  

opinie: 

Komisja BiF i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

głosowanie: nad przyjęciem autopoprawki. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

głosowanie: nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na rok 2020. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 6-go. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 125/XV/2019 Rady Gminy Gostynin z dnia 13 grudnia 2019 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo,  wszystkie kwoty które pojawiają się w uchwale 

budżetowej one muszą być tożsame w Wieloletniej Prognozie Finansowej, czyli te dane które dotyczą 

dochodów, dochodów bieżących, majątkowych, wydatków również z podziałem na bieżące lub 

majątkowe, deficytu przychodu i rozchodu, te zasadnicze dane które znajdują się również WPF kwota 

długu, kwota limitów na lata następne. Jeżeli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową to ja tylko 

skupiła bym się na dwóch tematach, bo wiadomo bo jak mówią kwoty muszą być tożsame z uchwałą 

budżetową, więc tutaj nie ma specjalnie  nad czym się rozwodzić,  ale jeżeli chodzi o przedsięwzięcia 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej to chcę tutaj zaznaczyć, że nastąpiły takie zmiany, mamy w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej takie przedsięwzięcie jak budowa kanalizacji sanitarnej w 

miejscowości Bierzewice i tam  pierwotnie limit wydatków ma rok 2020 - 42000tyś. zł,  i 920 000tyś. zł, 

na następny, w tej chwili te 42000tyś. zł, zostaje przeniesiona na rok następny ponieważ wiemy że w 

tym roku nie będzie tu wydatków  w tej materii.  Zadanie jest przygotowywane do realizacji na rok 

następne. Poza tym jeżeli chodzi o przebudowę szkoły podstawowej w Sierakówku o salę gimnastyczną 

to tutaj limit wydatków na rok 2021 zostaje zmieniony  o 13000tyś. zł, tutaj zwiększone o 13000tyś. zł,  

w związku z dodatkowymi pracami. Wprowadzone zostają dwa nowe zadania, a mianowicie 

przebudowa przystosowania budynku szkolnego szkoły podstawowej w Lucieniu do wymagań ochrony 

przeciwpożarowej kwota 50000tyś. zł, która znajdzie się w budżecie roku 2021 i dalej kolejne zadanie 

to jest rozbudowa szkoły podstawowej w Solcu poprawa warunków lokalowych dla uczniów i tutaj mamę 

limit wydatków w roku 2020 zerowy, czyli w tym roku się nie zmienia nic, na następny rok 5000tyś. zł,  

później mamy 0 w roku 2022  i w roku 2023 100tyś. zł, i po 2 mln  w roku 2024, 2025,  w sumie łącznie 

nakłady finansowe, a jednocześnie limit zobowiązań 4.105 mln. zł.  To co rozmawialiśmy wczoraj na 

posiedzeniu komisji do spraw budżetu, że to są też kolejne zadania które w następnych latach nas 

czekają, to są wszystkie i zasadnicze zmiany. Dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Dziękuję bardzo Pani Skarbnik, czy ktoś z 

Państwa Radnych co do przedstawionego projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę 

Finansową chciałby zabrać głos, lub zgłosić wniosek?  

opinie: 

Komisja BiF i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 



wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 7-go 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Rady Gminy Gostynin Nr 168/XXII/2020 z dnia 23 kwietnia 

2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na realizację zadania 

dotyczącego przebudowy drogi powiatowej nr 1407W Białotarsk – Dąbrówka w miejscowości Górki 

Drugie. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo ta zmiana polega tylko na zmianie numeracji drogi, 

pierwotnie Powiat podał nam błędny numer drogi, to był numer 1407 W Białotarsk - Dąbrówka,  a 

okazało się, że jest to droga 1404 W, więc ta zmiana polega tylko i wyłącznie na zmianie numeracji. 

 Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Pani Skarbnik Czy ktoś z Państwa 

Radnych w tym punkcie chciałby zabrać głos? 

opinie: 

Komisja BiF i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 8-go 

Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na realizację 

zadania pn.”Przebudowa drogi powiatowej nr 1419W Sierakówek – Sokołów na odcinku w miejscowości 

Jastrzębia”. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo pamiętacie, że od początku od 1 stycznia znajduje 

się kwota w budżecie 250 000tyś. zł, z przeznaczeniem na przebudowę tejże drogi. Jako dotacja, jako 

pomoc finansowa dla Powiatu Gostyńskiego, żebyśmy mogli przystąpić do dalszych procedur w tym 

temacie musi być podjęta uchwała proceduralna, która mówi o tym że taką kwotę chcemy przeznaczyć 

dla Powiatu, tak jak mówię środki zostały zabezpieczone już od momentu uchwalenia budżetu gminy 

Gostynin. Ta kwota jest kwotą która jest zabezpieczona w budżecie, wczoraj na komisji była mowa o 

tym, że w wyniku przetargu ta kwota na pewno ulegnie zmianie, ulegnie obniżeniu, w momencie kiedy 

już będziemy mieć oficjalną pisemną informację Powiatu Gostyńskiego, zostanie ta kwota dostosowana 

również w naszym budżecie. W tej chwili tak jak mówię jest to uchwała proceduralna na mocy której 

Wójt będzie mógł podpisać umowę i przekazać  pieniądze dla Powiatu. Dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: w wyniku naszych działań, tylko uzupełnię, udało nam się 

oczywiście namówić Lasy Państwowe i udział finansowy w tejże drodze, Dzięki temu ta dotacja 

zmniejszy się tak jak tutaj ostatnie ustalenie z Panem Starostą i Zarządem Dróg Powiatowych to będzie 

na wysokości 154000tyś. zł, dlatego te działania, które moje podjęliśmy i Lasy Państwowe się włączyły 

w to dofinansowanie stąd ta dotacja będzie mniejsza. Koszt całej inwestycji to 510 tyś. zł, przy czym 

jest 20 -sto paro metrowy odcinek naszej drogi gminnej, którą żeśmy kiedyś tam pominęli, chcemy w tej 

chwili uzupełnić żeby mieć sensowne połączenie, a tym samym jednocześnie według Lasów 

Państwowych, w tej chwili jest 9 albo 10 zjazdów z tej drogi powiatowej na tereny leśne To spowodowało 

że ta inwestycja była troszkę droższy ale tak jak powiedziałem udział Lasów Państwowych jest na 

poziomie 124 000tyś. zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Panie Wójcie, dziękuję Pani 

Skarbnik. Czy do przedstawienia projektu uchwały ktoś z Państwa Radnych ma jakieś zapytania bądź 

wnioski? 

opinie: 

Komisja BiF i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 



głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 9-go 

Podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetowego roku 2020. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo jest chyba jedyna uchwała tak jak wczoraj  z 

Państwem omawialiśmy ten temat, czyli nie chcemy wykonać, nie będziemy chcieli z Panem Wójtem 

wykonać, Ale co nam czas przyniesie, to nie jesteśmy w stanie na obecną chwilę powiedzieć. Kwota 

która znajduje się tej uchwale to jest kwota 5.398.938,46zł, i ta kwota wynika z uchwały budżetowej, jest 

to kwota maksymalna określona dla kredytowania tegorocznego budżetu.  Powtarzam jest to kwota 

maksymalna, która zostaje tutaj wpisana w chwałę, ale nie oznacza to że takie kredyt gmina zaciągnie. 

Jeżeli będziemy zmuszeni posiłkować się kredytem, a wiemy że mamę ponad 5 milionowy deficyt który 

jest pokrywany przychodami w postaci kredytów i jeżeli będziemy zmuszeni to oczywiście zostanie 

ogłoszony przetarg na zaciągnięcie zobowiązania, Niemniej jednak na obecną chwilę nie potrafimy 

powiedzieć jak będzie nam się pod koniec roku kształtował poziom dochodów i wydatków, szczególnie 

tutaj próbujemy ograniczać w sposób zasadniczy, przeglądać się wydatkom bieżącym. W związku z tym 

ta kwota tak jak mówię jest tylko kwotą wynikającą z budżetu, A w jakiej kwocie i czy w ogóle 

zaciągniemy kredyt to nam odpowie na to upływający po prostu czas.  Także proszę nie mylić tych 

dwóch pojęć, że  jeżeli jest uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na ponad 5 milionów to na pewno 

gmina zaciąga taki kredyt, bo na pewno w takiej kwoty nie będzie,  A czy w ogóle będzie i jaka to 

oczywiście Państwo na bieżąco będziecie informowani. Ta uchwała pozwala mam przystąpić do 

rozpoczęcia procedury,  ponieważ ta    uchwała trafia do Regionalnej Izby Obrachunkowej i Regionalna 

Izba Obrachunkowa najpierw wydaje opinię w sprawie możliwości zaciągnięcia przez gminę kredytu. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa Radnych 

w tym punkcie chciałby zabrać głos jeśli nie to bardzo proszę o opinię komisji. 

opinie: 

Komisja BiF i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 10-go 

Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia nieruchomości stanowiącej działki nr 15/1 o pow. 0,0161 ha i 31/1 

o pow. 0,0141 ha położone na terenie wsi Leśniewice gm. Gostynin z przeznaczeniem na regulację 

granic drogi gminnej wewnętrznej stanowiącej  dz. nr 183. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: dla regulacji tejże drogi  nr 183 potrzebne są poszerzenia i to 

jedna z wielu poszerzeń na odcinku tej drogi.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych w tym punkcie 

chciałby zabrać głos proszę o opinie komisji. 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 



Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 11-go 

Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia nieruchomości stanowiącej działkę nr 25/4 o pow. 0,0859 ha 

położoną na terenie wsi Halinów gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Halinów. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tutaj tylko doprecyzowujemy, bo wcześniej była Państwa zgoda 

na nabycie części działki być może wtedy nie był dokonany podział, teraz podział działki został 

dokonany i działka ma swój nowy numer. To jest porządkująca uchwała, która wskazuje konkretną 

powierzchnią i numer działki. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak:  dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych w tym 

punkcie chciałby zabrać głos?  

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 12-go 

Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia nieruchomości stanowiącej działkę nr 100/2 o pow. 1,13 ha 

położoną na terenie wsi Solec gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: ta działka, która przylega bezpośrednio do działki na której 

zlokalizowany jest Zakład Komunalny, planując w perspektywie przejęcia Gospodarki Odpadami baza 

lokalowa staje się troszkę ciasna, w związku z tym, ze jeszcze gromadzimy materiały na drogi, teraz 

jeszcze wprowadzenie  maszyn i samochodów do odbioru odpadów komunalnych teren będzie za 

ciasny, w związku z tym podjęliśmy takie działania  i pozyskania w trakcie negocjacji udało mi się też 

wypracować, uważam że korzystną cenę  50 000tyś. zł za hektar,  to nie są wielkie pieniądze, ale mam 

rozwiąże w przyszłości docelowo działkę na Zakład Komunalny. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych co do 

przedstawienia projektu uchwały ma jakieś pytania bądź wnioski? 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 13-go 

Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia nieruchomości stanowiącej działkę nr 46/3 o pow. 0,1417 ha 

położoną na terenie wsi Belno gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Belno-

Pomarzanki.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński:  wielokrotnie już z Państwem rozmawialiśmy, kilka lat temu na 

terenie  sołectwa z Belno - Pomarzanki  nabyliśmy bodajże 3100 m2, ale to się okazało  i teraz się bijemy 

w pierś że nie przemyśleliśmy tego w trakcie kupowania, że będzie to długi  proces odrolnienia. W tej 

chwili  zrobiliśmy rozeznanie i kwota odrolnienia jest ponad 100000tyś, zł.  nie ma sensu wydawać tak 

potężnych pieniędzy,  Dlaczego szukaliśmy innej działki i znaleźliśmy działkę  która jest zabudowana 



działkę, na której stoi też budynek co prawda w stanie technicznym nie olaboga ale jest do uratowania 

i  wtedy wszystkie związane z tym boiskiem nazwijmy to infrastrukturę przyniesiemy na tą działkę, a tą 

działkę wystawimy na sprzedaż.  Płaciliśmy wtedy jak ja pamiętam był to rok 2015 to płaciliśmy wtedy 

niewielkie pieniądze naprawdę spokojnie uważam, że to co wpłaciliśmy odzyskamy z nawiązką. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję, Czy ktoś z Państwa Radnych co do 

przedstawionego projektu uchwały ma jakieś pytania bądź wnioski? 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 14-go 

Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Gminnej Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji  

mienia gminnego. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: nie ma na sali osób, które są proponowane ażeby wchodziły w 

skład komisji inwentaryzacyjnej, jest tylko radny Pan Janusz Brudnowski, w związku z tym bez zgody 

tych osób raczej trudno będzie podjąć uchwałę. Na komisjach była Pani Mariola Dan, a Pani Sulma jest 

chora. Chyba że po prostu zaproponujemy inny skład.  

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak: albo zaproponujemy inny skład, albo po prostu nie 

będziesz głosować na tym uchwałą.  

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska:  albo nie będziemy głosować, Bo w skład tej komisji o ile dobrze 

pamiętam taki sam jak w tamtym roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak: ja zaproponuję żeby Państwo Radni dwie osoby jeszcze 

z Szanownej Rady Gminy zgłosiły się do tej komisji.  Słucham propozycji? Proszę Pani Sekretarz? 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: może ja tylko dodam że zgodnie z przepisami gminy z 

rozporządzenia spisów inwentaryzacji mienia sporządzane  są one  przez komisję  inwentaryzacyjną w 

ciągu trzech miesięcy od daty powołania komisji przez Radę Gminy. Tak naprawdę wsparciem tutaj 

służą pracownicy Urzędu Gminy, także myślę że po prostu można podjąć to wyzwanie i przystąpić do 

składu tej komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak: To może ja zaproponuje w takim razie Radny Murawski? 

Radny Roman Murawski:  zgadzam się. 

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak:  i zaproponują jeszcze Radna Kędzierska? 

Radna Renata Kędzierska: zgadzam się. 

Przewodniczący  rady gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy są jeszcze jakieś propozycje, nie widzę, 

maam trzy kandydatury i myślę że nad takim projektem uchwały możemy zagłosować Czy ktoś z 

państwa radnych ma  pytania to  proponowanego projektu uchwały? 

opinie: 

Komisja Oświaty ze względu na brak kworum nie opiniowała projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska:  §2 zawiera treść:  funkcję przewodniczącego w wyżej wymienionej 

komisji powierza się? 

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak: dobrze, w związku z tym  z trzyosobowego składu 

Radna Kędzierska została zgłoszona czy Radna Kędzierska wyraża zgodę?  

Radna Renata Kędzierska: wyrażam zgodę. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 



Do punktu 15-go 

Podjęcie uchwały w sprawie: komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

Wójt gminy Gostynin Edmund Zieliński: tutaj proponujemy i podjęliśmy działania, ale potrzebna jest 

Państwa jeszcze uchwała w sprawie komunalizacji działek w miejscowości Klusek, Gorzewo działka 

446 i w Nagodowie 83/3. Wnioski już poszły i są w trakcie procedowania wyżej, a potrzebna jest uchwała 

Państwa w sprawie komunalizacji działek tychże działek.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak:  czy ktoś z Państwa Radnych w tym punkcie 

chciałby zabrać głos? proszę Radna Kędzierska. 

Radna Renata Kędzierska:  ja chciałam w imieniu mieszkańców sołectwa wsi  Rumunki i Nagodów 

bardzo serdecznie podziękować Panu Wójtowi i pracownikom Urzędu za skuteczne działania związane 

z komunalizacją działki, mieszkańcy tego sołectwa od  dłuższego czasu czekali na tą działkę, na to żeby 

mogli użytkować. Także dziękuję w imieniu mieszkańców.  

Rady Gminy Przewodniczący Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze 

chciałby zabrać głos? 

opinie: 

Komisja Oświaty ze względu na brak kworum nie opiniowała projektu uchwały. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 16-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru sołtysa wsi Anielin oraz wyznaczenia terminu i znalezienia 

zebrania. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: w związku ze śmiercią poprzedniego sołtysa sołectwa Anielin 

jest konieczność przeprowadzenia wyborów nowego sołtysa i to jest intencja Państwa i wtedy Rada 

zwołuje termin zebrania na którym ten wybór zostanie dokonany. My proponowaliśmy tutaj 12 listopada 

godzina 17:00.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa Radnych 

w tym punkcie chciałby zabrać głos? 

opinie: 

Komisja Porządku Publicznego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 17-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały numer 182/XXXII/2009 z dnia 26 czerwca 2009 roku w 

sprawie poboru w formie inkasa: podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz 

powołania inkasentów. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: zmiana dotyczy załącznika do tejże uchwały, a podyktowane jest 

wyborem nowego sołtysa w sołectwie Miałkówek - Budy Lucieńskie. Sołtysem został Pan Dariusz 

Mórawski i to jest jedna zmiana wynikająca po prostu z życia.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych w tym 

punkcie ma jakieś pytania bądź wnioski? 

opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Ogłaszam 5 minutową przerwę celem 

wywietrzenia sali. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: wznawiam obrady.  

 

 

Do punktu 18-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru zmiany siedziby biblioteki publicznej w Gostyninie oraz zmiany 

siedziby jej biblioteki bibliotecznej nr 3. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: temat już raz omawialiśmy, wtedy Państwa ten pomysł nie 

zyskał akceptacji, niemniej jednak do tego powróciliśmy ponieważ uważamy że w tej chwili po 

przeniesieniu tej biblioteki w Lucieniu do naszego budynku do Ośrodka Zdrowia, tam są warunki bardzo 

dobre, gdzie tamta nosi miano  głównej biblioteki, natomiast ta obecna w Solcu niczym nie będzie 

odstępowała tylko stanie się filią tak uważamy że Biblioteka Gminna jeżeli jest możliwość stworzenie 

takiego odrębnego pomieszczenia, a nie w ramach szkoły więc  jest to jak gdyby prestiż dla biblioteki, 

gdzie główna siedziba byłaby w Lucieniu, natomiast ta biblioteka która jest zlokalizowana w Solcu 

pozostanie w takim samym zakresie, w takim samym kształcie, nic nie będzie umniejszone jeżeli chodzi 

o możliwość korzystania dla mieszkańców. Dlatego jeszcze raz ponawiamy i prośba moja żebyście 

Państwo ten pomysł poparli. Jeszcze raz podkreślam prestiż biblioteki będzie inaczej wyglądał w 

oddzielnym budynku i Dyrektor ma też możliwość stworzenia sobie  porządnego gabinetu.  To już jest 

w tej chwili wykonane, w ciągu pół roku  ta zmiana się wykona  czyli z dniem 1 Maja 2021 roku byłaby 

ta zmiana. 

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych?  proszę Radna 

Michalska. 

Radna Ewa Michalska:  dziwię się bardzo, że z powrotem ta uchwała i zamiar wraca na wokandę naszą, 

poprzednim razem na poprzedniej sesji nie znalazła aprobatę, teraz komisja Oświaty która poprzednio 

była na tak teraz nie podjęła żadnej decyzji. Ja powiem szczerze, że dziwię się bardzo Panu Wójtowi, 

że podjął taki zamiar i to jest Pana wina Panie Wójcie, że Pan ujmuje prestiż dla Solca. To jest Pana 

wina że Pan przeniósł bibliotekę z dołu która  była podczas budowy nowej szkoły oddanej w 2000 roku, 

przewidziane miała oddzielne wejście, z wejściem dla niepełnosprawnych, dwa schodki, oddzielnie  

mogła być zamknięta szkoła nawet może w sobotę lub niedzielę czy w inne dni działać więc tutaj nic nie 

przeszkadzało, żeby ta biblioteka została w tym miejscu. I tu winuje Pana Panie Wójcie, że Pan pozwolił 

Pani Dyrektor poprzedniej biblioteki przynieść na poddasze bibliotekę gminną, która  miała siedzibę w 

Solcu. Więc tu już o tym prestiżu Panie Wójcie Pan nie mówi, bo teraz Pan różnicuje mieszkańców 

Solca i z Lucienia, tak, czyli prestiż w Solcu mamy niższy  i niższy mają mieszkańcy.  Więc winę ponosi 

Pan Panie Wójcie za ten prestiż Panie Wójcie,  że Pan pozwolił przenieść na to poddasze. To jest 

pierwsza sprawa. Druga sprawa to jest taka, że moje Sołectwo Solec – Wrząca, w którym jestem 

sołtysem przeznaczyło w 2017 roku z Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Sołectw  właśnie na 

bibliotekę gminną z siedzibą w Solcu przekazała cały swój udział ,  jak gdyby pozbawiła się świadczeń 

z tego instrumentu na  sołectwa jest to 20 000tyś. zł, czyli 10000tyś. zł, ze wsparcia z funduszy i 

10000tyś. zł, w Urzędu Gminy. Więc w tym momencie niejako ja reprezentuję nie tylko Radną, ale 

również sołtysa tego sołectwa Solec - Wrząca i mieszkańcy moi jednogłośnie nikt nie miał sprzeciwu 

żeby ten MIAS  idę środki z MIAS-u  przekazać na bibliotekę a mogliśmy przeznaczyć na inne cele, ale 

wtedy Pan Wice Wójt prosił bardzo, że pojawiła się taka możliwość pozyskania środków z MIAS-u  i to 

były pierwsze MIAS-y  które składał Pan do tego Mazowieckiego Instrumentu. Czyli widzi Pan, że 

mieszkańcy sołectwa Solec - Wrząca  jednogłośnie byli za tym aby przekazać na wsparcie i doposażyć 

tą bibliotekę gminną z siedzibą w Solcu w komputery, woluminy, była obecna również na tym spotkaniu 

Pani Dyrektor ówczesna biblioteki i dziękowała bardzo za to że mieszkańcy nie przeznaczyli na swoje 

potrzeby fizyczne, a mamy potrzeb też dużo, tylko widzieli właśnie to że jest ta potrzeba i zgodzili się 



jednogłośnie to o czym świadczy. Więc w tym momencie mieszkańcy mojego sołectwa zostali oszukani 

przez Pana Wójta, czy przez Wice Wójta, że  podnieśli jak gdyby rękę jednogłośnie za głosowaniem.  Co 

w tym momencie, ja powiem szczerze, że jestem zniesmaczona również że Pan Wice Wójt nieobecny 

dzisiaj powiedział o tym że to jest biblioteka  w Lucieniu XXI wieku, ja zapraszam Panów Wójtów niech 

jadą i zobaczą biblioteki XXI wieku, chyba takich nie widzieli, naprawdę. Bo ja byłam w Lucieniu i ona 

niczym nie odbiega od biblioteki w Solcu. Naprawdę Panie Wójcie jestem zniesmaczona tym i naprawdę 

proszę zróbcie jakiś wyjazd, zobaczcie biblioteki XXI wieku bo o tych mówił Pan Wice Wójt Paweł 

Goliszek na poprzedniej sesji na której żeśmy tą uchwałą się zajmowali  jako Rada. Dlatego ja bardzo 

proszę Radę o tym żeby przemyślała, ja sama jestem przeciw. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jako wyposażenie które zostało zakupione z ówczesnego 

oczywiście Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw jak i również z naszego budżetu nic nie 

zostanie tam przemieszczone, to wszystko w Solcu zostanie tak jak było zgodnie z projektem. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa Radnych 

co do przedstawionego projektu chciałby jeszcze zabrać głos, lub postawić jakiś wniosek? proszę radny 

Brudnowski. 

Radny Janusz Brudnowski: Panie Wójcie uchwała czysto porządkowa,  w teorii, w praktyce stoją za nią 

emocje, emocje społeczeństwa sołectwa Solec które się czuję mocno pokrzywdzone i dlatego moja taka 

propozycja, skoro są emocje, skoro są emocje negatywne zarówno wśród pracowników tych placówek 

które mają być przenoszone może przemyślmy to i odstąpmy od tego. Nie róbmy napięcia i 

niepotrzebne nerwowe sytuacje, które będą towarzyszyły tej zmianie siedziby i się będziemy 

przepraszam za porównanie czkawką odbijać i Panu Wójtowi i Radzie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać jeszcze głos? 

opinie: 

Komisja Oświaty ze względu na brak kworum nie opiniowała projektu uchwały. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 6 głosami za 2 głosy przeciw i 1 głos wstrzymujący i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Do punktu 19-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 

ewid. 74/7 i 106/16 położonych we wsi Miałkówek. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: omawiamy dwa  kolejne punkty dotyczące zagospodarowania 

przestrzennego, gdzie wczoraj umawialiśmy na komisji Pani Architekt przedstawiała, pytanie wtedy było 

z mojej strony czy obecna Pani Architekt jest niezbędna na sesji Państwo odpowiedzieli że 

niekoniecznie. To są zmiany w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego na wniosek 

mieszkańców właścicieli tych działek obejmujemy kolejne działki z zakresu. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych 

w tym punkcie chciałby zabrać głos? 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 8 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 8 głosami za, 1 głos przeciw i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



Do punktu 20-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 

ewid. 435/1, 435/2, 435/3, 435/4 położonych w miejscowości Klusek. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado  tutaj chciałem zgłosić 

małą poprawkę do tego planu, a mianowicie w §9 ust. 3 pkt. 1 Pani Architekt zorientowała się podczas 

omawiania tego, że zostało pominięte Rekreacji indywidualnych. Taki zapis będzie w §9 ust. 3 pkt. 1 

dopisano słowo rekreacje indywidualne. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo, czy do przedstawionego 

projektu uchwały z poprawką dotyczącą §9, Państwo Radni mają jakieś zapytania, bądź wnioski? 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za, i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do punktu 21-go. 

Informacja dyrektorów szkół podstawowych i gimnazjów o realizacji zadań statutowych za rok szkolny 

2019/2020 ze szczególnym uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: planowaliśmy termin sesji i porządek obrad  dzisiejszej sesji, 

sytuacja epidemiczna była troszkę inna i mieliśmy w planach zaprosić Dyrektorów i praktycznie takie 

zaproszenie było skierowane. Po obliczu teraz tak bardzo sięgającej nas pandemii, zdecydowałem 

jednak i odwołałem te spotkanie. Informacje Państwo macie przekazaną bardzo szeroko i szczegółowo, 

w związku z tym jeżeli Państwo będziecie mieli konieczność z Dyrektorami spotkać to czy na komisję 

Oświaty na kolejnym posiedzeniu Dyrektorzy przedstawią tą informację. Jeszcze raz 

podkreślam, Dyrektorzy byli przygotowani i mieli uczestniczyć w dzisiejszych obradach, to ja 

zdecydowałem aby byśmy byli bardziej rozśrodkowani. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję. W związku z  tym, że każdy z nas 

jak najbardziej otrzymał informację od Dyrektorów na tablety więc mu się z nimi zapoznać, na najbliższej 

Komisji Oświaty jeżeli będzie tylko taka możliwość, w sensie zagrożenia epidemicznego mniejszego to 

jak najbardziej zaprosimy Państwa Dyrektorów i przedstawią swoje sprawozdania. Natomiast jeśli by 

takiej możliwości nie było to poprosimy wtedy Panią Sekretarz żeby w zamian za Dyrektorów taką 

informację na najbliższej Komisji Oświaty przedstawiła. 

 

 

Do punktu 22-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego wniosków nie wypracowała. 

Komisja Rewizyjna wniosków nie wypracowała. 

Komisja BiF  wniosków nie wypracowała. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji wniosków nie wypracowała. 

Komisja Porządku Publicznego wniosków nie wypracowała. 

Komisja Oświaty wniosków nie wypracowała. 

 

 

Do punktu 23-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado pozwólcie Państwo, że 

na wszystkie te interpelacje odpowiemy na piśmie i to w jak najszybszym czasie dosłownie w 

poniedziałek, wtorek, każdemu z Państwa udzielimy wyczerpujących informacji. W związku z tym, że 

dziś Zastępca jest nieobecny i nie byłem w stanie przygotować odpowiedzi. Nie są skomplikowane ale 



tak jak powiedziałem wszyscy Państwo dostaniecie odpowiedzi na piśmie. Powiem tylko krótko Pan 

Mirek Nowacki wykup gruntów w Helenowie jest na nasze zlecenie wykonany podział działek które są 

nam niezbędne na poszerzenie, w przyszłym tygodniu mamy wskazanie granic, automatycznie 

zatwierdzony nieostateczny przetarg działek będziemy umawiali notariusza. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję. 

 

 

Do punktu 24-go. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Czy do przedstawionego, wysłanego protokołu 

Państwo Radni mają jakieś wnioski bądź propozycje zmian. Nie widzę w związku z tym przystąpimy do 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.  

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 9, oddanych głosów 9 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za, i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Do punktu 25-go. 

 Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Roman Murawski:  Panie Wójcie ja mam sprawach różnych i bieżących 2 sprawy dotyczące 

mojego terenu, pierwsza sprawa to dotyczy ustalenia z  Państwowym Gospodarstwem Wody Polskie w 

sprawie stopnia wodnego jeziora Lucieńskiego, a druga sprawa dotyczy robót w Miałkówku, na jakim 

etapie jesteśmy w sprawie sprzedaży tych obiektów. 

Radna Ewa Michalska: Mam pytanie też do Pana Wójta czy jest wycena działki po mleczarni w Solcu 

to jest jedno pytanie. Też prosiłabym o odpowiedz. Jeśli Pan Wójt może dzisiaj jeśli nie to tez pisemnie. 

I w sprawach różnych ja zapraszam Państwa Radnych nawet w dobie  pandemii, zabezpieczyć się i 

przyjechać do biblioteki do Solca, pojechać do biblioteki do Lucienia i porównać,  żebyście wiedzieli nad 

czym następnym razem głosujecie. Również jestem bardzo zniesmaczona waszą postawą. Dziękuję 

bardzo i dziękuję Januszowi za pomoc dziękuję.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w tym punkcie?  Czy Pan Wójt ustosunkuje się do tych zapytań, czy na piśmie ? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński:  szerzej przy odpowiedziach na interpelacje. 

 

 

Do punktu 26-go.  

Zakończenie obrad sesji. Zakończono o godz. 11.25. 

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak podziękował Radnym, Wójtowi Gminy, i wszystkim 

obecnym za uczestnictwo w obradach XXV Sesji Rady Gminy i zamknął je. Dziękuję bardzo. 

 

 

 

Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 

 

 

                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy  

                                                                                                           Kamil Balcerzak 


